

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

Date:07/09/2023
Ref. # E01-23

CAT4 (2023 – 2024)

Dear Parents,

This is to inform you that as part of UAE's National Agenda requirements for the 2023-2024 academic year, students in Grades 1 - 3 will have to sit for the Cognitive Abilities Test (CAT4) on **September 11 & 12, 2023** during regular school timing. Students will be using their devices and headphones to take the test, kindly make sure their devices are fully charged the night before and they bring their headphones.

The Cognitive Abilities Test (CAT4) is a diagnostic assessment that is designed to help students and their teachers understand how they learn and what their academic potential might be. It assesses how students think in areas that are known to make a difference to learning.

Tasks involve thinking about shapes and patterns (Non-Verbal Reasoning), words (Verbal Reasoning), numbers (Quantitative Reasoning) and some questions are answered by mentally generating and transforming visual images (Spatial Ability).

While many tests focus on a child's attainment in core subjects, CAT4 is designed to give schools a much broader, more rounded view of each child, their potential and how they learn. Results help teachers decide about the pace of learning that is right for a student and whether additional support or challenge is needed. Teachers are provided with an individual profile of learning preference along with a range of indicators of likely future performance. Used with other information, these data can support teaching and learning for all children.

For more information about the international assessments conducted at Greenwood International School and for more resources, please visit the "International Assessment" page on our school's website under the "curricula" tab.

Thank you for your trust and support,

Assessment Department

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

اختبار القدرات المعرفية (CAT4) للعام الدراسي 2023-2024

السادة أولياء أمور طلاب الصف الأول إلى الثالث الأعزاء،
تحية طيبة،

نود إعلامكم أن الأجنحة الوطنية لدولة الإمارات العربية المتحدة للعام الدراسي 2023-2024، تتضمن أن يتقدم طلاب الصفوف من 1-3 **لاختبار القدرات المعرفية (CAT4)** ، وعليه فقد تم تحديد موعد الاختبار لطلاب مدرستنا بتاريخ **11 و 12 سبتمبر 2023** ، وذلك خلال ساعات الدوام المدرسي. سيستخدم الطلاب أجهزتهم وسماعاتهم لإجراء الاختبار ؛ لذا يرجى التأكد من شحن الأجهزة بالكامل في الليلة السابقة وإحضار سماعات الرأس الخاصة بهم.

هذا الامتحان هو تقييم تشخيصي تم تصميمه لمساعدة الطلاب ومعلميهم على فهم كيفية تعلم الطلاب ومعرفة مدى إمكاناتهم الأكاديمية، بالإضافة إلى مساعدة المعلمين على تحليل طريقة تفكير الطلاب في مجالات التعلم الهامة ، ومنها: الاستدلال (غير اللفظي)، والاستدلال اللفظي مع الكلمات أو الأرقام (الاستدلال الكمي)، كما تتطلب بعض الأسئلة تخيل إمكانية تغيّر الشكل وتحركه (القدرة المكانية).

تركز العديد من الاختبارات على تحصيل الطفل في المواد الأساسية، لذلك تم تصميم اختبار "CAT4" لإعطاء المدارس نظرة شمولية حول إمكانات كل طالب، وكيفية تعلمه؛ حيث تساعد النتائج المعلم على تحديد سرعة التعلم المناسبة للطلاب، وما إذا كانت الطالب بحاجة لدعم محدد في مهارة معينة أو إضافة أهداف جديدة كتحدٍ لقدراته. يقدم الاختبار للمعلم معلومات فردية عن قدرات وإمكانات التعلم لدى الطالب، جنباً إلى جنب مع مجموعة من مؤشرات الأداء المحتمل في المستقبل والتي من شأنها أن تدعم التعليم والتعلم لجميع الأطفال. لمزيد من المعلومات حول التقييمات الدولية التي تُعقد في مدرسة جرين وود إنترناشيونال وللمزيد من التوضيح، يرجى زيارة صفحة "التقييم الدولي" على موقع مدرستنا تحت علامة التبويب "المناهج الدراسية".

شاكرين لكم ثقتكم ودعمكم لنا ،

قسم الامتحانات

